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Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 
 

 

ZÁPIS č. 1/2025 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 10. 2. 2025 

od 18.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise:  Michal Maryška, Ing. Jan Šimko, Jan Bečvář, Mgr. Antonín Marx, Ing. Pavel 

Veselý, Tomáš Peterka, Stanislav Pospíšil 

 

Omluveni:   Václav Koudela, Ing. Viktor Burkert 

 

Hosté:    Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun  

                                   Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

 

 

Zapisovatelka:  Michaela Beranová 

Ověřovatel zápisu:  Mgr. Antonín Marx 

 

 

Program jednání:  

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení  

2. Rozdělení dotací dle dotačního programu na sportovní činnost v roce 2025 

3. Různé  

4. Závěr  

 

Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

           

Jednání komise zahájil a dále řídil předseda Michal Maryška. Předseda komise přivítal všechny 

přítomné členy a vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Mgr. Květuši Slavíkovou a 

místostarostu Mgr. Dušana Tomčo. 

 

Předseda komise jmenoval zapisovatelkou Michaelu Beranovou a ověřovatelem zápisu Mgr. 

Antonína Marxe.                  

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 7 členů a komise je 

usnášeníschopná.  

 

Usnesení:  Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednání v předloženém znění. 

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se 0  

 

Informace o plnění usnesení z jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun byly členům zaslány 

elektronicky. 
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Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun bere na vědomí plnění 

usnesení. 

Hlasování:  pro 7 – proti 0 – zdržel se – 0 

 

K bodu 2 – Rozdělení dotací dle dotačního programu na sportovní činnost v roce 2025 

 

Předseda komise předal slovo paní Slavíkové, která informovala o žadateli TKD KELTI BEROUN 

z.s., který podal žádost mimo systém Grantys. Dle dotačního programu nemůže být tato žádost 

zařazena do seznamu žádostí předložených k dalšímu posouzení. Žadateli byla mimořádně otevřena 

výzva v systému Grantys. Žádost byla nakonec podána podle pravidel dotačního programu, avšak po 

stanoveném termínu.  

 

Členové komise se nejprve shodli na tom, že žadatele zařadí do seznamu řádně podaných žádostí, 

jelikož se jedná o první rok fungování nového systému Grantys. 

Následně vedli diskuzi o tom, zda ponechat žadatele bez penalizace či postupovat obdobně, jako 

tomu bylo např. u kulturních dotací na rok 2025, kde byly výsledné výše dotace sníženy o 20 % u 

žadatelů, kteří podali žádosti po termínu.  

 

Usnesení:  Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s přidělením dotace v plné výši bez 

penalizace a zasláním vyrozumění.  

Hlasování:  pro 2 – proti 5 – zdržel se 0                                                  usnesení nebylo schváleno 

 

Usnesení:  Komise pro sport a sportovní dotace navrhuje radě města penalizovat žadatele, který 

nepodal žádost ve stanoveném termínu způsobem dle dotačního programu, a to ve 

výši 20 % z celkové navrhované částky dotace. 

Hlasování:  pro 5 – proti 0 – zdržel se 2  

 

Komise upozorňuje, že příští rok již obdobné chyby nebudou akceptovány a žadatelé budou muset 

striktně dodržet veškeré podmínky a termíny dotačního programu. 

 

Předseda komise spolu s paní Beranovou představili přítomným podklady k rozdělení sportovních 

dotací na rok 2025 v oblasti A a oblasti B. Podklady byly zaslány členům komise před jednáním 

k prostudování. 

Členové komise neměli k rozdělení dotací dle kritérií žádné připomínky. 

 

Komise přešla k rozdělení dotace ve výši 110.000, - Kč na oblast B – individuální hodnocení. Tato 

částka je vyčleněna z celkové výše určené k rozdělení sportovních dotací na rok 2025 dle dotačního 

programu. V letošním roce se v této oblasti rozdělovala částka mezi 4 žadatele, což je méně než 

v min. letech. Z toho důvodu nebyla vyčleněná částka rozdělena v plné výši (rozděleno 95 000 Kč). 

 

Nevyčerpané finanční prostředky budou v rámci rozpočtového opatření převedeny do položky 3118 - 

dotace na významné sportovní akce a zájmovou činnost. 

 

Usnesení:  Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s rozdělením dotací na rok 2025 

v předložené podobě.  

Hlasování:  pro 7 - proti 0 - zdržel se 0 

 

Usnesení:  Komise pro sport a sportovní dotace doporučuje Radě města Beroun souhlasit 

s návrhem na rozdělení sportovních dotací na rok 2025 v předložené podobě. 

Hlasování:  pro 7 - proti 0 - zdržel se 0                                             
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K bodu 3 – Různé 

 

Paní Slavíková předala informaci z jednání k vyhodnocení adventu 2024, kde vzešel požadavek na 

komisi sportu: prověřit, zda by byl ze strany sportovních klubů zájem o umělé kluziště využívané do 

roku 2023 na Husově nám. a zda by pro něj našly vhodné využití. 

Pan Marx oznámil, že o kluziště již projevila zájem Berounská sportovní a.s., která jej využije 

k vybudování hřiště pro hokejové střelby na bránu u zimního stadionu.  

 

Členové komise se dohodli na aktualizaci Analýzy a plánu rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-

2030. Projednání na dalším jednání komise.  

 

 

K bodu 4 - Závěr 

 

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a oznámil, že termín příštího jednání 

se uskuteční 31. 3. 2025. 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 19:00 hod. 

 

 

 

Zapsala: Michaela Beranová   ………………………………………… 

 

Ověřil: Mgr. Antonín Marx   ………………………………………… 

 

Předseda komise: Michal Maryška  ………………………………………… 

 


